
Beste leden van de raad, 
In de dagmail van 6 december 2021 heb ik u geïnformeerd over het proces rond de ontwikkelingen 
bij studentenverenigingen in relatie tot cultuurverandering, alcohol- en drugsgebruik en de stappen 
die daarin gezet gaan worden. Eerder was toegezegd om afgelopen najaar te komen met een 
escalatieladder en met een update van de gesprekken met de verenigingen en onderwijsinstellingen. 
Omdat ik het belangrijk vind voortgang te hebben op dit onderwerp, is toen gekeken naar een 
geschikte vorm binnen de geldende maatregelen waarbij toch in een fysieke bijeenkomst gesproken 
kan worden over dit onderwerp. Een eerste bijeenkomst in dit verband was gepland op 18 
november, maar deze kon vanwege de lock-down geen doorgang vinden en werd verplaatst naar 23 
december. Dat was helaas te vroeg gelet op de corona situatie en deze kon weer geen doorgang 
vinden. De bijeenkomst is nu gepland voor 9 maart. Daarbij zullen we in ieder geval spreken over hoe 
de deelnemers elkaar kunnen helpen, de inzet van deskundigen, beeldvorming en 
cultuurverandering en een convenant over alcohol, drugs en studentenwelzijn. Afhankelijk van de 
inbreng tijdens de vergadering, zullen we op deze deelonderwerpen vervolgsessies organiseren om 
te komen tot acties. De eerste bijeenkomst willen we vooral gebruiken om een beeld te vormen van 
de vraagstukken die er liggen. 
Omdat het vervolg is gepland op 9 maart, zal ik aan de toezeggingen die ik aan uw raad heb gedaan, 
zo snel mogelijk na deze bijeenkomst tegemoet komen (Q2). 
  
Met vriendelijke groet, 
Koen Schuiling 
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Beste leden van de raad, 
  
In de afgelopen periode heb ik met uw raad gesproken over de ontwikkelingen bij 
studentenverenigingen in relatie tot cultuurverandering, alcohol- en drugsgebruik en de stappen die 
daarin gezet gaan worden. Daarbij heb ik toegezegd om dit najaar te komen met een escalatieladder 
en met een update van de gesprekken met de verenigingen en onderwijsinstellingen. Op 12 oktober 
heeft een eerste sessie plaatsgevonden met de studentenverenigingen en onderwijsinstellingen. 
Daarbij is teruggekeken op de introductietijd en gesproken over de inzet die er is bij de verenigingen 
en kennisinstellingen voor het welzijn van studenten, in het bijzonder waar het gaat om drank- en 
drugsgebruik. Daarbij is afgesproken in een vervolgproces een inhoudelijke agenda met de 
betrokkenen op te stellen met onderwerpen die we vanuit gezamenlijkheid de komende tijd zullen 
worden uitgewerkt. Het plannen van een vervolgbijeenkomst daarvoor heeft vanwege de 
coronamaatregelen vertraging opgelopen. Omdat ik het belangrijk vind voortgang te hebben op dit 
onderwerp, is gekeken naar een geschikte vorm binnen de geldende maatregelen waarbij toch in een 
fysieke bijeenkomst gesproken kan worden over dit onderwerp. Een eerste bijeenkomst in dit 
verband is nu gepland op 23 december. Daarbij zullen we in ieder geval spreken over hoe de 
deelnemers elkaar kunnen helpen, de inzet van deskundigen, beeldvorming en cultuurverandering 
en een convenant over alcohol, drugs en studentenwelzijn. Afhankelijk van de inbreng tijdens de 
vergadering, zullen we op deze deelonderwerpen vervolgsessies organiseren om te komen tot acties. 



De eerste bijeenkomst van 23 december willen we vooral gebruiken om een beeld te vormen van de 
vraagstukken die er liggen. 
Omdat het vervolg is gepland op 23 december, zal ik aan de toezeggingen die ik aan uw raad heb 
gedaan, zo snel mogelijk na de kerstvakantie tegemoet komen. 
  
Met vriendelijke groet, 
Koen Schuiling 
  
 


